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شهادت رئيس پليس مبارزه با مواد مخدر 
شهرستان زرنديه 

سرگرد رسول مهدوی پور، رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر شهرستان 
زرندیه پس از چند روز قرار داشتن در وضعیت کما به شهادت رسید.

به گزارش پایگاه خبری شهدای فراجا، سرگرد رسول مهدوی پور، رئیس پلیس 
مبارزه با مواد مخدر شهرستان زرندیه، یکشنبه شب در بیمارستان ولی عصر فراجا 

به شهادت رسید.
شهید مهدوی پور چندی پیش در جریان عملیات تعقیب و مراقبت متهمین 
خودرو های شــوتی در اتوبان ساوه به تهران در برخورد عمدی یکی از خودرو های 
شوتی به شدت مجروح و برای رسیدگی و مداوا به بیمارستان ولی عصر منتقل شد 

و چند روز در حالت کما ماند و شامگاه یکشنبه به جمع شهدا پیوست.
آیین تشییع شهید رسول مهدوی پور سه شنبه ساعت ۹ صبح از ستاد فرماندهی 
انتظامی شهرســتان زرندیه تا میدان امام حســین)ع( برگزار خواهد شد و برای 

خاکسپاری به زادگاهش، استان لرستان اعزام می شود.
امیر دریادار سیاری:

ارتش در عرصه های كوانتوم
پلاسما و جنگ های نوپديد ورود كرده است

معاون هماهنگ  کننده ارتش جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه 
نیروهای چهارگانه ارتش بر فراتر از مرزهای کشــورمان  اشراف دارند، 
گفت: این کار بدون اینکه بخواهیم تعرضی به مرزهای دیگران داشته 

باشیم، انجام می شود.
امیر دریادار حبیب الله سیاری، معاون هماهنگ کننده ارتش جمهوری 
اســامی ایران در برنامه صف اول شبکه خبر با اشاره به توان ارتش، گفت: 
امروز آمادگی ارتش جمهوری اسامی ایران برای انجام مأموریتی که برعهده 

آن قرار دارد، در بالاترین حدّ خود است.
بــه گزارش مهر، وی افزود: نیروی زمینی قهرمان ما امروز در مرزهای 
شــرق و غرب مستقر اســت و امنیت مرزها را برقرار می کند. عمده قوای 
نیــروی زمینی ارتش در اقصی نقاط این کشــور آمادگی دارد هر کجا که 
لازم باشــد، در مقابل هر تهدیدی بایستد و جوابگو باشد تا امنیت و ثبات 

مرزهای کشور حفظ شود.
امیر دریادار سیاری ادامه داد: نیروی پدافند هوایی ما ضمن حفظ همه 
سامانه های پدافندی زمین پایه در ارتفاعات مختلف به صورت ۲۴ ساعته 

در حال پایش و رصد مرزهای هوایی کشور و حفاظت از آن هاست.
وی گفت: نیروی هوایی ما با به کارگیری انواع و اقســام جنگنده ها در 
آمادگــی لحظه ای قرار دارد تا هر کجــا که لازم بود برای دفاع از مرزهای 

هوایی در آسمان و مرزهای کشور با هر تهدیدی مقابله کند.
معاون هماهنگ کننده ارتش بیان داشــت: نیروی دریایی ما در سطح، 
زیرســطح و حوزه پروازی ضمن حفاظت از مرزهــا، برقراری امنیت برای 
خطوط مواصاتی کشــور در دریاهــا و اقیانوس های مختلف آمادگی دارد 
هر کجا لازم باشد از مرزهای دریایی، منطقه نظارت، آب های سرزمینی و 

منافع و منابع کشور دفاع کند.
امیر دریادار سیاری تأکید کرد: مجموع موارد مذکور نشان از این دارد که 
ارتش جمهوری اسامی ایران با توکل بر خدا و تکیه بر تمام توانمندی های 

داخلی به آنچه نیاز داشته، دسترسی پیدا کرده است.
وی با بیان اینکه قدرت افزایی امروز ارتش ناشــی از چند مؤلفه است، 
خاطرنشان کرد: اولین موردی که در دستیابی ارتش به دستاوردهای مختلف 
اهمیت دارد، نیروی انســانی اســت. بهترین جوانان این مملکت در ارتش 
جمهوری اســامی ایران از اقصی نقاط کشور انتخاب می شوند. این افراد 
تحت تربیت و آموزش خاص نظامی که باید، قرار می گیرند، این جوانان باید 

با ارزش های حاکم بر ارتش انقابی کار خود را شروع کنند.
امیــر دریادار ســیاری با بیان اینکه امروز در حــوزه آموزش، بهترین 
و اســتانداردترین آموزش ها را در ارتش اجــرا می کنیم، تصریح کرد: این 
آموزش هــا با فناوری های روز و ارتقاء ســطح مهارت هــای مختلف اجرا 
می شــود. مجموع ایــن موارد، یعنی توجــه به نیروی انســانی و تربیت 
 و آمــوزش این نیرو بــرای اجــرای مأموریت های خود بــه بهترین نحو

است.
معاون هماهنگ کننده ارتش ادامــه داد: وقتی نگاه بر توانمندی های 
داخلی متمرکز و به آن توجه شــود، حاصل آن تجهیزات بومی و امروزی 
است که اکنون در اختیار ارتش قرار دارد. امروز نگهداری، تعمیرات، نو سازی 
و همچنین تعمیرات اساسی تمام تجهیزات ارتش به دست توانمند کارکنان 

آن با پشتیبانی همه جانبه وزارت دفاع و نیروهای مسلح انجام می شود.
وی اظهار داشت: امروز ما در حوزه تجهیزاتی گلوگاهی نداریم که اگر 
وارد یک عملیاتی شدیم، کسی بتواند از اقدامات ما جلوگیری کند. چرا که 
در همه حوزه ها بر توانمندی های داخلی تکیه داریم و به این نقطه رسیده ایم 

که همه نیازمندی های خود را به صورت خودکفا تأمین کنیم.
امیر دریادار ســیاری تأکید کرد: ســالانه ده ها مورد از انواع و اقســام 
رزمایش ها در ارتش برگزار می شود و مجموع این رزمایش ها در یک رزمایش 
مشترک سالانه به نام ذوالفقار میان نیروهای چهارگانه ارتش تجمیع می شود.

معاون هماهنگ کننده ارتش گفت: برگزاری رزمایش ها باعث می شود تا 
آموخته ها به عمل تبدیل شده و مهارت ها افزایش پیدا کند.

وی  اشــراف اطاعاتی بر مرزها را دیگر مؤلفه مؤثر در حوزه توان رزم 
دانست و تأکید کرد: اگر شــما در منطقه  اشراف اطاعاتی نداشته باشید 
و تمام حرکات همه را دنبال و پیگیری نکنید، بر وضعیت منطقه تســلط 
ندارید. ما باید به طور مستمر رصد کنیم تا هر تغییراتی را در اختیار داشته 
باشــیم و هر جا که احساس کردیم تهدیدی متوجه ما است، به آن توجه 
کنیم و اجازه ندهیم هیچ تهدیدی بالقوه شده و از حالت بالقوه به صورت 

بالفعل تبدیل شود.
معاون هماهنگ کننده ارتش خاطرنشان کرد: نیروهای چهارگانه ارتش 
بر فراتر از مرزهای کشــورمان  اشراف دارند. چرا که صرف  اشراف بر مرزها 
کافی نیســت و ما باید فراتر از مرزها را رصــد کنیم، این کار بدون اینکه 
بخواهیم تعرضی به مرزهای دیگران داشــته باشیم، انجام می شود اما باید 

 اشراف اطاعاتی وجود داشته باشد.
امیر دریادار سیاری با بیان اینکه مؤلفه دیگری که باید در حوزه ارتقای 
توان رزم به آن توجه کنیم، توجه به فناوری های روز است، تأکید کرد: ما 
جنگ های روز، مانند جنگی که سال گذشته در شمال غرب کشورمان رخ 
داد و یا جنگ روسیه و اوکراین را رصد می کنیم. ما پس از رصد، مؤلفه های 
تأثیرگذار در عملیات ها و کشــورهایی که آنها را به کار می گیرند را بررسی 
می کنیم. به طور مثال، نقش پهپاد بسیار حائز اهمیت است. ما یک جنبه 

از توان رزم خود را متناسب با نیازمندی های روز به سوی پهپاد برده ایم.
وی با اشــاره به نقش پهپاد در ارتش عنوان کرد: امروز پهپاد در ارتش 
جمهوری اســامی ایران به قدرت خوبی تبدیل شــده است. این مورد در 
رونمایی از پایگاه هــای زیرزمینی و رو زمینی پهپادی و الحاق اخیر ۲۰۰ 
پهپاد به ارتش، ارتقای توانمندی های پهپادهای شناســایی، رزمی و دیگر 

پهپادهای مورد نیاز، بسیار مورد توجه است.
امیر دریادار ســیاری از ورود ارتش به حوزه فناوری های جدید خبر 
داد و گفت: ما در حوزه فناوری وارد موضوعات جدیدی شــده ایم و نگاه 
خــود به آینده را تبدیل به عمل می کنیم. به طور مثال، هوش مصنوعی 
یکی از مواردی است که باید به آن توجه ویژه ای شود و این کار در ارتش 

در حال پیگیری است.
معــاون هماهنگ کننده ارتش ادامــه داد: ارتش در حوزه های دیگری 
همچون کوانتوم، پاسما، لیزر، شیمیایی یا جنگ های نوپدید و رباتیک ورود 
کرده، چرا که نیاز آینده ماســت تا بتوانیم از طریق آن قدرت بازدارندگی 

خود را افزایش دهیم.

درمکتب امام

هر مسلمانی مکلف است...
ما تمدنی را می خواهیم که بر پایه شرافت و انسانیت استوار باشد و 
بر این پایه، صلح را حفظ نماید. ابرقدرت ها می خواهند انسانیت انسانها 
را تحت ســلطه قرار دهند و ما و شــما و هر مسلمانی مکلف است در 

مقابل آنها بایستد و سازش نکند.
صحیفه امام؛ ج۱۵؛ ص۳۴۰ | جماران؛ ۶آبان۱۳۶۰

با مصوبه مجلس

سقف افزايش اجاره بها
 توسط شورای عالی مسکن تعيين می شود

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

دوگانه سازی های »ميدان- ديپلماسي« و »آرزو- امكانات«
از سوی ظريف سراسر کذب است

سرویس سیاسی- 
روزنامه اعتماد روز گذشته در مطلبی با عنوان »سخني با آقاي دکتر ظریف« نوشت:» آقاي 
دکتر ظریف از اواخر دوره وزارت شان تاکنون هر از گاهي نکاتي را مطرح کرده اند که به نظر مي رسد 
چندان با رویه ایشان در دوراني که سکاندار سیاست خارجي کشور بودند- به ویژه در فرآیند منجر 
به برجام- سازگار نیست. از جمله ایشان در گفت وگو با دوست فاضلم جناب آقاي دکتر سعید لیاز 
مسائلي را مطرح کردند که دست کم براي اینجانب شنیدن آنها از شخصیتي چون دکتر ظریف بس 
بعید بود و  اندکي پیش و پس از آن هم با مطالبي که هر از گاهي جسته و گریخته بیان مي کردند 
بر تعجبم افزوده مي شد و از آن جمله است همین اظهارات اخیرشان. اظهاراتي که به  زعم حقیر 
مبتني بر دوگانه سازي هایي سراسر کاذب از قبیل »میدان- دیپلماسي« و »آرزو- امکانات« است.«
این روزنامه نوشت: »وقتي آیت الله خمیني)ره( گفتند: »شاه باید برود«، آرزویي بود که امکان 
تحقق نداشــت، چرا که فاصله بین آن هدف اعام شــده با امکاناتي که ملت ایران براي فراري 
دادن شــاه داشــت، چندان کمتر از فاصله امکانات ایرانِ فعلي با ایالات متحده آمریکا در دوران 
رئیس جمهوري امثال ترامپ و بایدن نبود. اما آن آرزو )رفتن شاه( خیلي زود به واقعیت پیوست... 
حتما حضرتعالي به یاد دارید که بعد از رســیدن خبر  اشــغال سوسنگرد به آیت الله خمیني)ره(، 
واکنش ایشان یک جمله کوتاه بیشتر نبود: »سوسنگرد تا فردا باید آزاد شود«! و سوسنگرد فرداي 
همان روز آزاد شد!! به راستي تفسیر جنابعالي با آن همه سابقه حضور واقع بینانه و فعال در ساحت 
سیاست خارجي و عرصه بین الملل چیست؟ اساسا هشت سال ایستادگي در برابر جبهه اي که همه 
قدرت هاي جهاني پشــت به پشــتش داده بودند و مشتش را پر کرده بودند با آن نگاه واقع بینانه 

چطور قابل تحلیل است؟«
ناکامی در برجام ظریف را از کوره به در کرده است 

اعتماد در ادامه آورده اســت:» دســت ایران در بســیاري از جبهه هاي منطقه اي -به صورت 
مســتقیم- و حتي در برخي عرصه هاي بین المللي- به شــکل غیرمستقیم- چنان گشوده است 
که تا چند دهه پیش حتما براي بســیاري از ما، آرزو و بلکه خواب و خیالي بیش نبوده است. اما 
امروز بخش بســیار قابل توجهي از آن رویاها نه تنها محقق شده بلکه به وحشتناک ترین کابوس 
برخي رژیم هاي ســفاک منطقه و حامیان جهاني شــان تبدیل شده است. اتفاقا این توفیقات که 
حتما جنابعالي آن را تایید مي فرمایید، مرهون نگاه واقع بینانه جمهوري اسامي و هیأت حاکمه 

آن است و نه آرزوهاي غیر واقع بینانه!
اما شاید ناکامي برجام حالا پس از چند سال، دکتر ظریف را از کوره به در کرده است و این 
از کوره به در رفتن هرچند ظاهرا همچنان آراســته به ظرافت هاي دیپلماتیک است، اما از برخي 

اظهارات ایشان جسارتا به نظر مي رسد گاه از آن سوي بام در حال افتادن باشند!«
گفتنی است یادداشت اینستاگرامی اخیر وزیرخارجه دولت روحانی با واکنش های گسترده ای 
مواجه شده. ظریف که پیشتر دوگانه میدان و دیپلماسی را طرح کرده بود این بار از دوگانه آرزو 
و امکان سخن گفت و البته اظهار تأسف کرد که مردم ایران همواره کسانی را می ستایند که دم 

از آرزوها می زنند! واژه هایی که نزد هیچ صاحب خردی، محلی از اعتبار ندارد. 
و به اعتبار این ســخن عمیق و پر معنا که »اگر آرزوی مردم را گرفتی بدون وعده می توانی 
عزتشان را هم بفروشی و در پاسخ بگویی این ذلت انتخاب شما بود«، معلوم شد کسانی که سال ها با 
ژست عزت سعی در فریب مردم داشتند، باطنشان و کام شان ترغیب مردم به پذیرش ذلت بوده اند.

نمایندگان مجلس روز گذشته ، شورای عالی 
مسکن را مکلف به تعیین سقف یا میزان افزایش 

اجاره بهای مسکن نمودند.
صبح روز دوشــنبه ۲۲ خرداد جلسه علنی مجلس 
شــورای اسامی به ریاست محمدباقر قالیباف آغاز شد 
و مواردی از قبیل گزارش کمیسیون اجتماعی در مورد 
لایحــه دوفوریتی تشــکیل وزارت بازرگانی و گزارش 
کمیســیون عمران در مورد طرح دو فوریتی کنترل و 
ســاماندهی اجاره بهای اماک مسکونی در دستورکار 

نمایندگان قرار گرفت.
در ابتدای جلسه علنی، یکی از نمایندگان با اشاره به 
ممنوعیت نطق احمد علیرضابیگی نماینده تبریز، اسکو 
و آذرشهر گفت: اینکه هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان 
تصمیمی در باب ممنوعیت نطق این همکارمان گرفته 

است، بسیار نگران کننده، تأسف بار و خطرناک است.
وی ادامه داد: به نظر می رسد هیئت نظارت بر رفتار 
نمایندگان از صاحیت خود در این حوزه خارج شــده 
و فراتر رفته است و تصمیمش خاف بین اصول قانون 

اساسی به ویژه اصول 8۴ و 86 قانون اساسی است.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسامی در 
پاسخ به صحبت های این نماینده گفت: در ابتدا خواهش 
می کنم خارج از دستور صحبت نکنید، تذکری که شما 
به هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان داده اید درباره خود 

شما هم صدق می کند.
وی توضیــح داد: طبق آیین نامه هیئت نظارت بر 
رفتار نمایندگان اگر  اشکالی بر تصمیمی در این هیئت 
وجود داشته باشد، هیئت تجدیدنظری تشکیل می شود. 
در اجاســیه چهارم مجتبی ذوالنوری ریاست هیئت 
نظارت بر رفتار نمایندگان را برعهده  دارد و اگر موردی 
برای تجدیدنظر باشــد، ایشــان حتماً این کار را انجام 
می دهد. در ضمن در دستور اولین جلسه هیئت نظارت 

بر رفتار نمایندگان همین موضوع قرار دارد.
شورای عالی مسكن

موظف به تعيين سقف يا ميزان افزايش اجاره بها شد
نمایندگان مجلس شورای اسامی در جلسه علنی 
دیروز مجلس، گزارش کمیسیون عمران در مورد طرح دو 
فوریتی کنترل و ساماندهی اجاره بهای اماک مسکونی 
را بررسی کرده و ماده 8 این طرح را به تصویب رساندند 
و بر اساس آن، شورای عالی مسکن را مکلف کردند هر 
ساله نسبت به تعیین سقف یا میزان افزایش اجاره بها و 

قرض موضوع شرط آن اقدام کند.
بر اســاس ماده 8 این طرح، شــورای عالی مسکن 
مکلف است هر ســاله نسبت به تعیین سقف یا میزان 
افزایش اجاره بها و قرض موضوع شــرط آن اقدام کند. 
شورای مذکور مکلف است تعیین سقف و میزان افزایش 
یاد شده این ماده را تا قبل از پایان اردیبهشت هر سال 

اعام کند.
 بعــد از اتمام بررســی جزئیات طــرح کنترل و 
ساماندهی اجاره بهای مســکن ، محمدباقر قالیباف در 
اظهاراتی گفت: امروز دیگر کمبودی در موضوعات مربوط 
به مسکن وجود ندارد ان شاءالله شورای نگهبان در زمان 

مقرر کار خود را انجام دهد و اگر  اشکالی درباره مصوبات 
طرح کنترل و ساماندهی اجاره بهای مسکن است، ارائه 
دهد تا هرچه سریع تر مجلس آن را رفع کند. ان شاءالله 
تا پایان خردادماه یعنی موعد جابه جایی ها این موضوع 

به قانون تقدیم شده و برای اجرا اباغ شود.
گفتنی است مجلس یازدهم پیش از این نیز طرح 
جهش تولید مسکن و قانون مالیات بر خانه های خالی 
را با هدف رفع مشــکات موجود در حوزه مســکن به 

تصویب رسانده بود.
بنگاه های مشاورين املاک متخلف پلمب خواهند شد

نمایندگان مجلس در جریان بررسی جزئیات طرح 
کنترل و ساماندهی اجاره بهای اماک مسکونی با الحاق 
یک ماده به این طرح موافقت کردند و بر این اساس، به 
شعب تعزیرات حکومتی مجوز پلمب بنگاه های مشاورین 

اماک را دادند.
بر این اساس، شعب تعزیرات حکومتی مجازند در 
صورت احراز تخلفات موضوع ماده ۱۷ قانون نظام صنفی 
در واحدهای صنفی بنگاه های مشاورین اماک، عاوه بر 
افزایش ده برابری جریمه، نسبت به صدور دستور پلمب 
واحد صنفــی و نصب تابلو با درج نوع تخلفات با مدت 

یک ماه اقدام نمایند.
وکای ملت همچنین ماده دیگری نیز به این طرح 
الحاق کردند و طبق آن، در راســتای کاهش التهابات 
مســکن و به منظور جلوگیری از معامات سفته بازی، 
خانه  واحدهای احداثــی در طرح های حمایتی تأمین 
مسکن مانند اقدام ملی یا نهضت ملی مسکن، ثبت تمام 
معامات مربوط بــه انتقال، حق انتفاع اراضی یا اعیان 
یــا امتیاز ثبت نام در این طرح ها باید از طریق ســامانه 
طرح های حمایتی تأمین مسکن، بخش معامات ثانویه 
و با تأیید وزارت راه و شهر سازی برای متقاضیان واجد 

شرایط صورت پذیرد.
معامات وکالتنامه هایی که بدون تأیید وزارت راه 
و شهر سازی و ثبت در سامانه تنظیم گردد، باطل است 
و در هیچ یک از ادارات و محاکم پذیرفته نخواهد شد.

محدوديت های بيشتری درباره عليرضا بيگی
اعمال خواهد شد

حجت الاسام موسی غضنفرآبادی سخنگوی هیئت 
نظارت بر رفتار نمایندگان در مجلس شــورای اسامی 
دیروز در گفت وگویی اظهار داشــت: هیئت نظارت بر 
رفتار نمایندگان برنامه دارد تا محدودیت های بیشتری 
را برای احمــد علیرضابیگی نماینده مــردم تبریز در 

مجلس اعمال کند.
وی افزود: هنوز در هیئت تصمیمی در این باره اتخاذ 
نشده و محدودیت های مالی علیه آقای علیرضا بیگی پس 
از تصمیم گیری و صدور رأی در هیئت اعام خواهد شد.

به گزارش فارس ، سخنگوی هیئت نظارت بر رفتار 
نمایندگان اظهار داشــت: عاوه بر هیئت، پرونده آقای 
علیرضا بیگی در دادگاه نیز در حال بررسی و در جریان 
اســت و در جریان بررســی این پرونده در دادگاه نیز 

تصمیماتی اتخاذ خواهد شد.
نشست بررسی لايحه عفاف و حجاب

با توجه به ارائه لایحه عفاف و حجاب به مجلس در 
روز یکشنبه ، روز گذشته نخستین نشست برای شنیدن 
دیدگاه صاحب نظران و نخبگان مسائل حوزه خانواده و 
عفاف و حجاب با حضور محمدباقر قالیباف برگزار شد.

در این نشست ، عبدالرضا مصری نایب رئیس مجلس، 
آقاتهرانی رئیس کمیســیون فرهنگی، موسی  مرتضی 
غضنفرآبــادی رئیس کمیســیون قضائــی و حقوقی، 
محمدتقی نقدعلی عضو هیئت رئیسه کمیسیون قضائی 
و حقوقی، ســیدصادق طباطبایی نژاد عضو فراکسیون 

روحانیت، مجتبی توانگر، عضو کمیســیون اقتصادی و 
جمعی دیگر از فعالین فرهنگی و صاحب نظران حضور 

داشتند.
قرار بر این است که این جلسات تداوم یابد تا ابعاد 

مختلف لایحه عفاف و حجاب واکاوی شود.
مصوبه کميسيون اجتماعی برای تعطيلی شنبه ها

اجتماعی  نایب رئیس کمیســیون  گودرزی  عباس 
مجلس شورای اســامی دیروز در گفت وگویی با اشاره 
به نشست کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: در جلسه 
امروز )دوشنبه ۲۲ خرداد( لایحه اصاح ماده 8۷ قانون 
مدیریت خدمات کشوری درباره ساعات کار ادارات دولتی 
مورد بررسی قرار گرفت و مواردی از آن به تصویب اعضای 

کمیسیون رسید.
وی افزود: بر اساس این مصوبه ساعات کار کارمندان 

دولت ۴۰ ساعت در هفته خواهد بود.
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس اظهار داشت: 
همه دســتگاه های اجرایی اعم از ســتادی و استانی به 
استثنای بخش عملیاتی مراکز و واحدهای خدمت رسانی 
نظیر واحدهای ذی ربط بهزیستی، بانک ها و... مشمول 

این بخش می شوند.
به گزارش فارس ، گودرزی خاطرنشان کرد: بر اساس 
این مصوبه بیمارستان ها، مراکز بهداشتی و درمانی، اماکن 
ورزشــی و واحدهای نظامی، انتظامی و امنیتی موظف 
هستند ساعات کاری خود را در 5 روز هفته از یکشنبه 

تا پنج شنبه تنظیم کنند.
گفتنی است این تصمیم با هدف همسویی بیشتر 
با ظرفیت  تجــاری منطقه و جهان و عدالت  بیشــتر 
بین بخش  خصوصی و دولتی گرفته شــده و نیازمند 
تصویب در صحن علنی مجلس و سپس تایید شورای 

نگهبان است.

نخستین نشست بررسی لایحه عفاف 
و حجاب برای شنیدن دیدگاه نخبگان با 

حضور قالیباف رئیس مجلس برگزار شد.
نخســتین نشست بررســی لایحه عفاف و 
حجاب برای شــنیدن دیدگاه صاحب نظران و 
نخبگان مسائل حوزه خانواده و عفاف و حجاب 
با حضور قالیباف رئیس مجلس برگزار شــد. در 
این نشست عبدالرضا مصری نایب  رئیس مجلس، 
مرتضی آقاتهرانی رئیس کمیســیون فرهنگی، 
موسی غضنفرآبادی رئیس کمیسیون قضایی و 
حقوقی، محمدتقی نقدعلی عضو هیئت رئیسه 
کمیســیون قضایــی و حقوقی، ســیدصادق 
طباطبایی نــژاد عضــو فراکســیون روحانیت، 
مجتبــی توانگر عضــو کمیســیون اقتصادی 
 مجلس شورای اســامی و مسعود معینی پور،

حجج اســام والمسلمین  هاشــمیان، غامی، 
عباســی، هدایت نیــا، نجفی بســتان، دهقان، 

کشوری، جلیل محبی حضور داشتند.
 این جلسات به منظور بررسی ابعاد مختلف 

این لایحه ادامه خواهد داشت.

برگزاری نخستين نشست بررسی لايحه عفاف و حجاب با حضور قاليباف

فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران 
است  اولین بار  برای  گفت:  اسلامی  انقلاب 
که موشک های عمودپرواز و موشک هایی 
با برد ۲ هزار کیلومتر روی کشــتی های ما 

نصب شده است.
ســردار دریادار علیرضا تنگسیری، فرمانده 
نیروی دریایی سپاه پاســداران انقاب اسامی 
در گفت وگویی رادیویی ضمن  اشاره به اهمیت 
تبییــن دســتاوردهای انقاب اســامی اظهار 
داشت: اگر ما روایت نکنیم، دشمن آن طوری که 
می خواهد روایت می کند، مقام معظم رهبری از 

تبیین به عنوان یک جهاد نام برده است.
به گزارش مهر، ســردار تنگســیری ادامه 
داد: اگر ما این کار را نکنیم، زحماتی که شهدا، 
ایثارگران و جانبازان در طول انقاب و هشــت 
ســال دفاع مقدس کشــیده اند به هدر می رود، 
بایــد قبل از اینکه دشــمن آن چیزهایی را که 
حقیقت ندارد، به مردم جامعه القا کند، خودمان 
واقعیت هــا را به مردم بگوییم و پیشــرفت های 
جامعه را به مردم به خصوص جوانان نشان دهیم.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه با بیان اینکه 
از حدود چهار پنج ماه قبل راهیان پیشــرفت را 
شروع کردیم، بیان داشت: چیزی بالغ بر ۱۰ هزار 
نفر از دانشجویان، دانش آموزان، اساتید و نخبگان 
را آوردیم و تجهیزات و تســلیحات نظامی را به 

آنها نشان دادیم.
وی گفت: در زمان طاغوت بیشــترین برد 
موشک ما ۴۰ کیلومتر بود، اما امروز کمترین برد 
موشک های ما ۴۰ کیلومتر است؛ به عاوه با هر 
موشک، یک مستشار هم به کشور ما وارد می شد 
و آنها برای خودشــان این جا آقایی می کردند و 

حق توحش هم می گرفتند.
دریادار تنگســیری افــزود: در حال حاضر 

شناورها و موشک ها را خودمان می  سازیم، تمام 
کســانی که این تجهیزات و قدرت نظامی ما را 
دیدند متفق القول می گفتند ما فکر نمی کردیم 
این همــه کار صورت گرفته باشــد و به اینجا 
رسیده باشیم. همه پیشرفت های ایران در حالی 
رخ داد که ما در شــرایط سخت تحریم ها بودیم 
و این باعث می شــود که این حس در این افراد 

به وجود بیاید که ما می توانیم.
فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: ما به لطف 
خدا به جایی رســیدیم که در بحث تسلیحات 
نظامی قدم های بزرگی برداشته ایم به طوری که 

جزو چند کشور اول منطقه هستیم.
وی به شــناور شــهید ســلیمانی  اشاره و 
خاطرنشــان کرد: شناور شــهید سلیمانی یک 
شناور منحصربه فرد است که به دست متخصصان 
ایرانی ایده پردازی، طراحی و ساخته شده است. 
این کار بزرگ به دست افرادی که درس خوانده 

دانشگاه های ایران بودند به نتیجه رسید.
سردار تنگسیری عنوان کرد: برای اولین بار 
است که موشک های عمودپرواز و موشک هایی 
با برد ۲ هزار کیلومتر روی کشتی های ما نصب 
شــده است. دشــمن می داند ما چه می کنیم، 
برای همین است که تاش دارد ما به اهدافمان 
نرســیم؛ برای همین برای ما مشکاتی ایجاد 

کرده است.
فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: در زمان 
طاغوت ما جرأت نداشتیم از کشتی هایی که وارد 
آب های ما می شــوند، بپرسیم چرا وارد شدند و 
برای چه وارد آب های ما شــدند، اما امروز پنج 
کشور انگلیس، آمریکا، فرانسه، نیوزیلند و استرالیا 
اجازه ورود به آب های ایران را ندارند، وقتی وارد 
می شــوند به ســرعت وارد آب های همسایگان 

می شوند، این یعنی اقتدار.

دریادار تنگسیری خبر داد
تجهيز شناورهای نيروی دريايی سپاه
به موشک هايی با برد ۲ هزار كيلومتر

بیان  با  انتظامی وزیر کشور  امنیتی  معاون 
اینکه تبادلات اقتصادی ایران و تاجیکســتان 
بیش از پنج برابر نســبت به دو سال گذشته 
افزایش یافته، گفــت: تاکید رئیس جمهور که 
روابط صمیمی با همتای تاجیکی خود دارد این 

است که این روابط هرچه بیشتر توسعه یابد.
مجیــد میراحمدی روز دوشــنبه در حاشــیه 
دیدار بــا عبدالرحمن علم شــازاده معــاون وزارت 
داخله تاجیکســتان گفت: ایران و تاجیکستان دارای 
تفاهم نامه هــای همکاری های امنیتی هســتند و از 
یک سال ونیم قبل و از زمان استقرار دولت سیزدهم، 

این تفاهم نامه را اجرایی و عملیاتی کردیم.

وی افزود: در سفر یک سال قبل من به تاجیکستان، 
بــا تنظیم صورتجلســه ای به ایــن تفاهم نامه جنبه 
عملیاتی دادیم و در موضوعات مختلف از جمله مبارزه 
با تروریســم، تبادل اطاعات نسبت به فعالیت های 
تروریســتی از اتباع تاجیکســتان که در افغانستان 
یا ســوریه که به داعش پیوســته اند، تبــادل نظر و 

هماهنگی کردیم.
میراحمدی افزود: از ســویی برخی طاب دینی 
تاجیکی غیرقانونــی وارد ایران شــده اند و تقاضای 
تاجیکستان هم بازگرداندن آنها به کشورشان بود چون 
غیرقانونی در برخی مدارس تحصیل می کنند که در 
این زمینه هماهنگی خوبی صورت گرفت تا همه اتباع 

آنها قانونی در ایران حضور داشته باشند.
معاون وزیر کشور گفت: در موضوع تبادل زندانیان 
و مبارزه با مواد مخدر هم توافقات خوبی حاصل شد. 
برخی زندانیان ایران بــه دلیل جرایم مواد مخدر یا 
ســایر جرایم مالی با همراهی تاجیکســتان به ایران 

تحویل داده شده اند.
وی ادامه داد: تبادلات اقتصادی ایران و تاجیکستان 
به بیش از پنج برابر نسبت به دو سال گذشته افزایش 
یافته است. تاکید رئیس جمهور که روابط صمیمی با 
همتای تاجیکی خود دارد این اســت که این روابط 
هرچه بیشــتر توسعه یابد. تبادلات باید افزایش یابد 
و اقدامات خوبی هم در این زمینه شروع شده است.

میراحمدی در پایان با اعام آمادگی ایران برای 
آمــوزش نیروهای پلیس تاجیکســتان، تاکید کرد: 
با اقدامات انجام شــده، شــاهد پیشــرفت های قابل 
توجهی در روابط دو کشور هستیم و این همکاری ها 
در ســایر عرصه ها تاثیرات خود را داشــته و خواهد 
داشــت. عبدالرحمن علم شازاده معاون وزارت داخله 
تاجیکســتان هم گفت: ما در جلسات خود با طرف 
ایرانی برای مقابله با اقدامات تروریستی، قاچاق مواد 
مخدر و قاچاق ساح هماهنگی به دست  آوریم. در این 
راســتا جلسات خوبی برگزار و توافقات خوبی حاصل 
شد. با وزیر کشور، معاون وزیر کشور و مقامات امنیتی 

ایران دیدار داشتیم.

پس از تخلیه سریع محموله ۲۹۰۰ تنی ذرت آلوده

تشکر رئيس  قوه قضائيه از دولت
برای اصلاح برخی اشکالات ورود و خروج كالا  به بنادر 

رئیس قوه قضائیه گفت: باید از دولت تقدیر 
و تشــکر به عمل آوریم که در راستای اصلاح 
برخی فرآیند های دارای اشِــکال در امر ورود 
و خروج کالا ها به بنادر، اقدامات عاجلی انجام 

داده است.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسام 
والمسلمین غامحسین محسنی اژه ای در نشست 
دیروز شــورای عالی قوه قضائیه، با  اشاره به بازدید 
اخیر خود از بنادر اســتان مازندران در راســتای 
ســاماندهی وضعیت ورود و خروج کالا ها به بنادر 
به منظور جلوگیری از هدررفت بیت المال و انسداد 
بستر های فسادزا و اقدام فوری دولت در ترخیص و 
تخلیه اظهار داشت: باید از دولت تقدیر و تشکر به 
عمل  آوریم که در راستای اصاح برخی فرآیند های 
دارای اشِکال در امر ورود و خروج کالا ها به بنادر، 
اقدامات عاجلــی انجام داده و به نکات و تذکراتی 
که در جریان بازدید های ما و همچنین گزارش های 
سازمان بازرسی ارائه می شود، به سرعت و با اهتمام 
ترتیب اثر می دهند و فرآیند های دارای  اشــکال را 
رفع می کنند؛ البته هنوز این مقوله کامل نشده و 
هنوز گله مندی وجود دارد؛ اما نکته مهم، توجه و 
اهتمام دولت به این مقوله اســت که جای تقدیر 

دارد.
محســنی اژه ای با  اشاره به همراهی و همکاری 
مجدانــه دولت در ترخیص و تخلیه محموله ۲۹۰۰ 
تنی ذرت آلوده از بندر امیرآباد بهشــهر ظرف ۴8 
ساعت پس از سفر خود به مازندران و بازدید از بنادر 
این استان، بر هم افزایی همه بخش های ذی ربط برای 
رفع کامل فرآیند های دارای  اشــکال در امر ورود و 

خروج کالا ها به بنادر، تاکید کرد.
وی با  اشــاره به دستاورد های ملموس و برکاتی 
که در اثر بازدید های میدانی مســئولان و مدیران از 
مراکز مرتبط با مسئولیت شــان، حاصل می شــود و 
در همین راســتا خطاب به مسئولین قضایی گفت: 

بازدید های میدانی مسئولان در حَضَر و سفر، از مراکز 
و مراجع مرتبط با مسئولیت شــان، نتایج ملموس و 
برکات زیــادی دارد؛ مدیری که در صحنه و میدان 
حاضر می شود و احیاناً فرآیند های دارای  اشکال را از 
نزدیک مشاهده می کند، برای رفع مسائل و مشکات، 
نگرش و دیدِ موسّع و مطلوب تری دارد تا مدیری که 
صرفاً در اتاق کارش می نشیند و گزارش ها واصله را 
مطالعــه می کند و از روی این گزارش ها مبادرت به 

صدور دستور می نماید.
رئیس قوه قضائیه در همین راستا از بازدید های 
میدانی و سفر های اســتانی رئیس جمهور تقدیر به 
عمل آورد و به همه مدیران و مسئولان توصیه کرد 
که این شیوه و مشی را در دستور کار خود قرار دهند.

حفاظت از محيط زيست مهم است اما...
اژه ای با  اشــاره به هفته محیط زیســت، اظهار 
داشــت: محیط زیســت باید از هر نوع آلایندگی و 
آلودگی که مخل حیات انســان است، به دور باشد؛ 

در همین راســتا در قانون اساسی نیز بر مقوله مهم 
حفظ محیط زیست تاکید شده است.

وی متذکر شــد: اینکه همگان باید در حفاظت 
از محیط زیســت نهایت اهتمام را داشــته باشند، 
امری قطعی و مسلم است، اما نباید به بهانه تخریب 
محیط زیست، جلوی هر فعالیت اقتصادی و تولیدی 
را مسدود کرد؛ بلکه باید تاش کرد در زمان مطالعه 
برای عملیاتی  سازی پروژه های اقتصادی و تولیدی، 
ترتیبات لازم برای حفاظت از محیط زیست و عدم 
وارد آمدن خســارت به آن، لحاظ شود؛ باید همگان 
خود را ملتزم بدانند که از زمان آغاز فعالیت اقتصادی 
و تولیدی، مقوله حفظ محیط زیست را لحاظ کنند 
و دســتگاه های متولی نیز از همان ابتدای آغاز یک 
پروژه، نسبت به مواردی که ناقضِ حفاظت از محیط 
زیست اســت، اهتمام و التفات داشته باشند؛ نباید 
این گونه باشد که مرجعی مجوز شروع عملیات یک 
پروژه را صادر کند و در حین اجرا یا پایان عملیات، 

پس از صرف هزینه ها، فرآیند بهره برداری را به سبب 
مسائل محیط زیستی متوقف کند.

قوه قضائيه از هرگونه انتقاد منطقی، مستدل و خيرخواهانه 
استقبال می کند

رئیس دستگاه قضا با  اشاره به در پیش بودن هفته 
قوه قضائیه، این هفته را فرصت مغتنمی دانســت تا 
مسئولان و مدیران دستگاه قضایی در سراسر کشور 
با بهره گیری از همــه ظرفیت های موجود، بیش از 
پیش به تبیین و تشریح مسائل و موضوعات مرتبط 

با عدلیه بپردازند.
اژه ای افــزود: بار دیگر تاکیــد می کنیم که قوه 
قضائیه گوش شنوایی برای شنیدن انتقادات دارد و 
از هر نوع انتقاد مستدل و منطقی استقبال می کند؛ 
ما انتقادات خیرخواهانه و دلســوزانه را عطیّه الهی 
می دانیم و نه تنها شــنوای آنها هستیم بلکه آنها را 

به کار نیز می بندیم.
وی این نکته را نیز متذکر شــد که انتقاد کردن 
آدابی دارد که چنانچه رعایت نشود، نه برای منتقد 
سود دارد و نه برای دستگاه یا فردی که مورد انتقاد 
واقع شده، نافع است؛ بعضاً افرادی با ادبیات نامناسب 
و گاهاً با اســتعمال الفاظ غیرشرعی و غیرقانونی و 
ارتکاب حرام مسلّم، به زعم خود به انتقاد می پردازند 
که باید گفت چنین انتقادی نه تنها ســازنده نیست 
بلکه در زمره همان مواردی است که محیط زیست 

روانی و انسانی جامعه را به هم می زند.
رئیس قوه قضائیه خطاب به مســئولان قضایی 
گفــت: چنانچه از قوه قضائیه انتقاد شــد، به هیچ 
وجه ناراحت نشوید؛ این انتقادِ مطرح شده، یا وارد 
است و یا وارد نیست؛ چنانچه این انتقاد، وارد بود، 
در راستای رفع مشکل و نقطه ضعف اقدام کنید و 
چنانچه انتقادِ صورت گرفته، وارد نبود، موضوع را 
تبیین و تشــریح کنید و حتی تأمل کنید که چرا 
چنین انتقادی که وارد نیســت در قبال مجموعه 

شما مطرح شده است.

معاون امنیتی انتظامی وزیر کشور مطرح کرد

افزايش تبادلات اقتصادی ايران و تاجيکستان به بيش از پنج برابر

شیراز-خبرنگار کیهان:
نماینده ولی فقیه در اســتان فارس و 
امام جمعه شیراز در دیدار با رئیس  آثار و 
مفاخر فرهنگی گفت: کثرت بزرگان باعث 
می شــود که خیلی از آنها مغفول بمانند و 
این جاست که نهاد مهمی چون انجمن آثار 
و مفاخر فرهنگی می تواند با شناسایی دقیق 
این معاریف در تجلیل و معرفی آنان اقدام 

و همت نماید.
آیت الله دژکام تأکید کرد: شایسته است که 
به همت انجمن آثار و مفاخر فرهنگی تجلیل از 
بزرگان استان ها و شهرستان از حالت منقبض و 
بسته ای که پیدا کرده خارج شود و شرایطی فراهم 
آید که جمله این مشاهیر و چهره ها به چشم آیند 
و در معرض معرفی بیشتر به جامعه و نسل جدید 
قرار بگیرند. چه اینکه مرحوم امام راحل)ره( و مقام 
معظم رهبری نیز بر این مهم تأکید داشته و دارند.

امام جمعه شیراز تصریح کرد: ضروری است 
که به همت انجمن آثار و مفاخر فرهنگی و سایر 
نهاد های فرهنگی استان فارس به همه عرصه های 
فکری و ذائقه های فرهنگی اســتان به خصوص 
جریان حکمت متعالیه توجه شود و در کنار مقام 

رفیع فقه و فقها به فاسفه و عرفا نیز عنایت قابل 
توجهی صورت بگیرد.

نماینده ولی فقیه در استان فارس اضافه کرد: 
افتخار جناب حافظ شیرازی به حفظ قرآن است 
و این شخصیت در کنار شعر و شاعری چهره ای 
متأله و متدین دارد و هنر و حتی دانش موسیقایی 
او در خدمت قرآن و دین بوده است. با این وصف 
برخــی جریانات، نســبت های نامربوطی به این 
مفتخر فرهنگی ایران وارد کرده اند که شایســته 
اســت انجمن آثار و مفاخر فرهنگی در تلطیف و 

روشنگری این مسیر کوشش نماید.
وی در پایان تأکید کرد: سلســله انتشارات 
انجمن آثار و مفاخر فرهنگی از جمله آثار مکتوبِ 
معتبر و نمونه اعای کتاب های موجود در کشور 
است و باید این رویه فرهنگی و علمی همچنان 

تقویت شود.
در پایــان این نشســت، محمود شــالویی 
رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی به نمایندگی 
از ریاست محترم جمهور، حکم عضویت نماینده 
ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز را 
به عنوان رئیس هیئت امنای انجمن در استان به 

ایشان اهدا نمود.

آیت الله دژکام در دیدار با رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی:
افتخار حافظ شيرازی به حفظ قرآن است

ساری- خبرنگار کیهان:
همایش منطقه ای با حضور فرمانداران 
و مدیران کل سیاسی و انتخابات ۵ استان 
تهران، سمنان، گلستان، گیلان و مازندران 
از ۲۳ خردادمــاه جاری به مدت ۳ روز در 
مجتمع نفت محمودآباد برگزار خواهد شد.  

روح الله ســلگی معــاون سیاســی امنیتی 
استانداری مازندران در جلسه هماهنگی همایش 
منطقه ای انتخابــات دوازدهمین دوره مجلس 
شــورای اســامی و ششــمین دوره خبرگان 
رهبری، افزود: در این همایش در مورد راهکارها 
و بســترهای مورد نیاز برای برگزاری باشــکوه 

انتخابات ســال جاری هم اندیشی و برنامه ریزی 
خواهد شد.

سلگی با اشــاره به تاکید استاندار مازندران 
برای بستر سازی در امر برگزاری باشکوه انتخابات 
در استان، تصریح کرد: استاندار مازندران با شرکت 
در این همایش سه روزه ظرفیت های استان در امر 
برگزاری انتخابات را تبیین و رهنمودهای لازم را 

ارائه خواهد کرد.
سلگی، با اشــاره به اینکه برگزاری انتخابات 
بزرگ ترین پروژه سیاســی دولت در سال جاری 
است گفت: خلق حماسه پرشور مردم در انتخابات 

نیازمند برنامه ریزی و تدابیر سازنده است .

رئیس  ستاد انتخابات مازندران خبر داد
مازندران، ميزبان همايش منطقه ای

فرمانداران 5 استان كشور

همدان- خبرنگار کیهان:
فرماندار همدان با تاکید بر اینکه با تلاش های 
بی وقفه مسئولان اکنون قفل تامین زمین در همدان 
باز شده است گفت: حل این موضوع کار بسیار سخت 

و دشواری بود.
مسلم مخفی در کارگروه امور زیربنایی و تامین مسکن 
شهرستان همدان با بیان اینکه تامین مسکن شهروندان 

یکی از ضروریات اســت افــزود: اجرای طرح نهضت ملی 
مســکن یکی از اولویت های دولت سیزدهم برای خانه دار 
شدن اقشار ضعیف و کم درآمد جامعه است و این مهم در 
استان با پیگیری های مسئولان با قوت در حال انجام است.

وی با اشــاره به اینکه در حوزه مسکن در استان 
کار جهادی صورت گرفته اســت اظهار داشت: بعد از 
حل بحران آب، مشــکل تامین زمین در شهر همدان 

از جمله موضوعات مهم استان بود.
فرمانــدار همدان با بیان اینکه هرگز در حوزه تامین 
زمین برای ساخت مسکن متوقف نشدیم یادآور شد: اکنون 
عاوه بر تامین زمین  های مورد نیاز در پنج پهنه بزرگ در 
نقاط مختلف همدان زمین هایی در حال توافق است که 
این میزان می تواند نیاز یک تا دو دهه همدان را حل کند.
وی در ادامــه از کلنگ زنی ۱۴5 هکتار از زمین های 

شهرک پرواز تا روزهای آینده خبر داد و گفت: هم اکنون 
عملیات آماده  ســازی اجرای احداث حدود ۱۱ هزار واحد 

نهضت ملی مسکن در حال انجام است.
فرماندار همدان توجه به امید و لزوم امیدآفرینی در 
جامعه را از نکات مهم و اساســی برشمرد و گفت: امروز 
اســتراتژی و راهبرد اصلی دشــمن ناامید کردن مردم و 

ناکارآمد نشان دادن مسئولان است.

فرماندار همدان: قفل تأمين زمين در همدان باز شده است


